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Algemeen Bestuur 
 

 

Besluitenlijst vergadering algemeen bestuur d.d. 2 oktober 2024 

 

Aanwezig:   De dames Beuling, Eshuis, Hoving, Kuiper, Leenders, Lenting, Lodeizen, Plas en 

Woortman en de heren Bartelds, Bos, Boter, Ten Brink (dijkgraaf), Duintjer, De 

Graaf, In ’t Hout, Janssen, Kooistra (secretaris-directeur), Van Mensvoort, 

Mooijman, Schaafsma, Visser, De Vos, Wolters en Wortelboer   

Tevens:       De dames Hidding en Stegeman (besluitenlijst) en de heer Heugens 

Afwezig:       

  

 

Agendanr. Onderwerpen en besluiten 

1 Opening 

De heer Ten Brink opent de vergadering en heet de leden van het algemeen bestuur 

welkom. Ook heet hij de belangstellenden op de publieke tribune en de belangstellenden 

die de vergadering via de livestream volgen, van harte welkom.  

2a Mededelingen en ingekomen stukken 

KRW: Portefeuillehouder mevrouw Woortman meldt dat er  een brief is ontvangen van GS 

Drenthe als reactie op de brief die het waterschap heeft gestuurd naar aanleiding van de 

motie inzake de Kader Richtlijn Water (KRW). Kortgeleden hebben het college en het 

dagelijks bestuur een bestuurlijk overleg gehad waarbij de zorgen omtrent het behalen 

van de KRW doelen nogmaals zijn benoemd. Er is oplossingsgericht gekeken en 

benadrukt richting provincie om  gronden beschikbaar te krijgen. In het voorjaar van 2025 

wordt het bestuur nader over de stand van zaken  geïnformeerd via de 

voortgangsrapportage, zoals eerder reeds is toegezegd. Ook benadrukt mevrouw 

Woortman dat de wil en bereidheid bij de provincie wel degelijk aanwezig is. 

De heer De Vos dankt het dagelijks bestuur voor de inzet en roept op om nogmaals  bij de 

provincie te benadrukken dat als 2027 niet gehaald wordt de verantwoordelijkheid niet bij 

het waterschap ligt. 

Excursie algemeen bestuur: Dijkgraaf de heer Ten Brink noemt dat het vinden van een 

alternatieve datum voor de najaarsexcursie geen passende match heeft opgeleverd en dat 

de excursie doorgeschoven wordt naar juni 2025. 

2b Planningsschema 

Het schema wordt voor kennisgeving aangenomen. 

3 Besluitenlijst algemeen bestuur 3 juli 2024 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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Beëdiging fractieopvolgers 

De heer Ten Brink geeft aan dat er een onderzoek naar de geloofsbrieven en  

integriteitsgesprekken hebben plaatsgevonden. Er zijn door de dijkgraaf geen 

belemmeringen geconstateerd om over te gaan tot benoeming van de fractieopvolgers. 

De heer Ten Brink gaat over tot de beëdiging van de fractieopvolgers.  

 

Besluit 

Het algemeen bestuur besluit overeenkomstig het voorstel om kennis te nemen van de 

door de vijf fracties aangewezen fractieopvolgers en de voorgenomen beëdiging op 2 

oktober. 
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Uitgangspunten en contouren meerjarige tariefontwikkeling 

Vanuit de commissie FAZ wordt aangegeven dat het verslag voor zich spreekt en er geen 

bijzonderheden te melden zijn. 

Vanuit het algemeen bestuur worden complimenten geuit over het stuk dat voorligt. 

Het waterschap is afhankelijk van het aantal hectares per categorie waardoor de kosten 

per categorie kunnen schuiven. De Kostentoedelingsverordening (KTV) wordt alleen 

aangepast als er grote verschuivingen optreden. 

Daar waar mogelijk participeert het waterschap in bewustwordingprojecten zoals  

bijvoorbeeld de  pilot in Assen waarbij wij als waterschap hebben bijgedragen aan de 

subsidieregeling van de gemeente Assen (aanschaffen regenton, realiseren van groene 

daken en het afkoppelen van hemelwater).  

Voor de invoering van het nieuwe belastingstelsel is gekeken naar evenwichtigheid. Dit is 

in dit voorstel gelukt. De diverse plussen en minnen die zijn beschreven, zijn 

toekomstgericht zoals bijvoorbeeld  het HoogWaterBeschermingsProgramma (HWBP). 

Indien de effluentheffing niet zou worden beëindigd en geheel ten gunste van de reserves 

zou worden gebracht, bijvoorbeeld ten behoeve van toekomstige investeringen, is de 

stijging voor de belastingbetaler drie keer zoveel als nu het geval is. De 

investeringsbijdragen zijn afgelopen tijden flink gestegen (van 15 miljoen naar 17 miljoen 

naar 20 miljoen) maar wel op peil. De verwachting is dat dit niet verandert in de toekomst. 

De extra 8 fte die zijn opgevoerd zijn voor taken die wij wettelijk moeten uitvoeren zoals 

bijvoorbeeld exotenbestrijding en informatieveiligheid. Inhuur is vele malen duurder. Er is  

geen extra personeel aangetrokken voor de implementatie van het NPLG. Hieraan wordt 

intern vormgegeven. 

Indien er kansen zijn dan pakken wij die als waterschap op. Dat gebeurt nu en zal ook in 

de toekomst gebeuren.  

Het aanpassen van de kwijtscheldingssystematiek is een afspraak uit het coalitieakkoord. 

Enkel de categorie die er een beroep op kan doen betaalt de kosten. De effecten ervan 

zijn in samenhang met de andere uitgangspunten beoordeeld.   

De reserves zijn boven het minimum. Het waterschap kan de tarieven 

zuiveringsbeheernaar beneden bijstellen maar die zullen dan in de jaren erna explosief 

stijgen. Er is daarom voor gekozen om de tarieven stabiel te houden.  

Op verzoek van de fractie Natuur wordt de vergadering 10 minuten geschorst. 

Na de schorsing krijgt de heer De Vos het woord.  

De heer De Vos geeft namens Natuur de volgende stemverklaring af: “We hebben een 

afweging moeten maken over acht verschillende onderdelen in dit voorstel. Wij hebben 

ook laten weten in de bijdrage welke onderdelen onze goedkeuring weg kunnen dragen 

en ook op één punt wat zorgen uitgesproken. Maar dan blijft over het punt van de 

effluentheffing en we weten dat die afgeschaft moet worden maar we zien het niet 

benutten van die mogelijkheid om te investeren in de verbetering van de kwaliteit van de 

zuivering op termijn en daarmee de kosten en effecten naar de toekomst te verschuiven 

als een gemiste kans. Als iets wat we niet na kunnen streven. Het had zelfs gekund 

binnen de ruimte van het coalitieakkoord en voor natuur is dit een domper op dit voorstel 

en reden, met aantekening dat de overige punten gedragen kunnen worden, om tegen te 

stemmen”.  

Vanuit de VVD wordt de nuance aangebracht dat de VVD anders in de kwijtschelding 

staat zoals verwoord in het voorstel. 

Vanuit Groninger Belang wordt de nuance ingebracht moeite te hebben met de 

kwijtschelding. De andere onderdelen zijn akkoord. Groninger belang zal dan ook tegen 

stemmen. De CU is akkoord met de toelichting vanuit het dagelijks bestuur en stemt in 
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met het voorstel. 

De stemming vindt plaats door middel van handopsteking. Er zijn 23 bestuursleden 

aanwezig. Er zijn 19 stemmen voor en 4 stemmen tegen waarmee het voorstel is 

aangenomen.  

 

Besluit 

Het algemeen bestuur besluit overeenkomstig het voorstel om de volgende 

uitgangspunten te hanteren voor het opstellen van de meerjarenraming 2025-2029: 

- de KTV voor 2025 niet aanpassen; 

- geen gebruik maken van de in het nieuwe belastingstelsel geboden mogelijkheden tot 

correctie (bandbreedtes en plusvoorzieningen); 

- de “effluentheffing” beëindigen vanaf 2026; 

- geen lastendaling (percentage lager dan 0,0) bij de taak zuiveringsbeheer toepassen 

als gevolg van het beëindigen van de “effluentheffing”; 

- alle kosten van het HWBP vanaf 2026 activeren; 

- de bestemmingsreserve HWBP inzetten om toekomstige lastenstijgingen bij het 

watersysteembeheer (HWBP kapitaallasten) te dempen; 

- de kosten voor kwijtschelding vanaf 2026 toerekenen aan de categorie ingezetenen; 

- een structurele formatieve ruimte van 8 FTE opvoeren vanaf 2026. 
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Actualisatie reglementen van orde algemeen bestuur en vaste commissies 

Vanuit de commissie FAZ wordt de aandacht gevraagd voor de tekstuele wijziging in het 

kader van het verslag van de commissie. Het betreft hier alleen een tekstuele wijziging in 

de was/wordt tabel en niet in het reglement ansicht.  

 

Besluit 

Het algemeen bestuur besluit overeenkomstig het voorstel om: 

- het Reglement van orde voor de vergaderingen van het algemeen bestuur van het 

waterschap Hunze en Aa's 2024 vast te stellen onder gelijktijdige intrekking van het 

Reglement van orde voor de vergaderingen van het algemeen bestuur van het 

waterschap Hunze en Aa's 2020; 

- het Reglement van orde voor de vaste commissies uit het algemeen bestuur van het 

waterschap Hunze en Aa's 2024 vast te stellen onder gelijktijdige intrekking van het 

Reglement van orde voor de vaste commissies uit het algemeen bestuur van het 

waterschap Hunze en Aa's 2023; 

- Kennis te nemen van de nieuwe samenstelling van de drie commissies. 

7 Rondvraag 

De heer De Graaf uit een woord van dank naar de organisatie voor de spoedige en vlotte 

manier waarop de beëdiging van de fractieopvolgers plaats heeft gevonden.   

8 Sluiting 

 

Ongewijzigd/gewijzigd vastgesteld in de vergadering van 6 november 2024. 

 

 

 

 

 

 

Jelmer Kooistra,     Geert-Jan ten Brink, 

secretaris-directeur     dijkgraaf 
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Datum Toezegging Afdoening Portefeuillehouder 

25 mei 2022 

 

 

Toegezegd wordt om 

verkennend met het algemeen 

bestuur te spreken over de 

keuzemogelijkheden binnen 

de Waterschapsverordening 

2.0. 

De invoeringsdatum van de 

Omgevingswet is 1 jan 2024. Onze 

Waterschaps-verordening 1.0 sluit 

daarbij aan. De 

waterschapsverordening 2.0 zal 

nadien worden vormgegeven. Na 

inwerkingtreding van de 

Omgevingswet zal over de 

Waterschapsverordening 2.0 met 

het bestuur worden gesproken. 

Jakob Bartelds 

26 juni 2023 Toegezegd wordt dat in de 

eventuele nieuwe plannen 

rondom de werkplaats Veele 

het energieproject dat met de 

omwonenden is afgesproken 

doorgang vindt. 

 Martijn van 

Mensvoort 

3 juli 2024 Toegezegd is dat eventuele 

(andere) afspraken over het 

voor het algemeen bestuur ter 

inzage leggen van financiële 

onderbouwing bij 

bestuursvoorstellen kunnen 

worden gemaakt via het 

fractievoorzittersoverleg 

Wordt geagendeerd voor de eerst 

volgende fractievoorzittersoverleg. 
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Informerende bestuursbijeenkomsten: 

 
 

Datum Tijd Onderwerp Door  

20-11-2024 20.00 uur 

 

21.00 uur 

Vormen van aanbesteden 

 

Onderzoeksprotocol en onderzoeksplan 

Rekenkamer 

Jeroen Loznik/Hendrik  

Jan Huiting 

Henk Nijmeijer 

22-01-2025 20.00 uur Vergunningverlening, Toezicht en Handhaving Martin Timmer 

26-02-2025 20.00 uur Europese richtlijn stedelijk afvalwater John Koop 

26-03-2025    

14-05-2025 20.00 uur Uitvoering KRW en het impulsprogramma Steven Verbeek 

11-06-2025 20.00 uur Gecombineerde commissievergadering MJR, 

Voorjaarsrapportage, Jaarrekening 

Remco Hennipman 

10-09-2025    

29-10-2025 20.00 uur Gecombineerde commissievergadering 

Najaarsrapportage, Begroting, 

Belastingverordeningen 

Remco Hennipman 

pm  Veenoxidatie  

pm  Bodemdaling door delfstofwinning  

 

 

 


